

撕裂度测定仪现货抢购价

产品名称	撕裂度测定仪现货抢购价
公司名称	北京冠测试验仪器有限公司市场部
价格	211.00/台
规格参数	品牌:北京冠测 型号:SLD-1000
公司地址	北京市海淀区永丰产业基地新材料创业大厦B座
联系电话	010-57223838 15300096838

产品详情

product name: tearing tester

product type: sld-1000

tearing tester manufacturing standards:

iso6383.2-1983、gb/t455.1-1989、gb/t455.2-1989、gb11999-89、astmd1922

iso6383.2-1983, gb/t455.1-1989, gb/t455.2-1989, gb11999-89, astmd1922

a, tearing tester main purpose and function:

tearing tester suitable for a variety of test materials: testing soft pvc, polyolefin, polyester, composite film, foil, paper, paperboard and textiles tear resistance. the machine has high precision, the use of safe, reliable, convenient and flexible operation.

产品名称：撕裂度测定仪

产品型号：sld-1000

撕裂度测定仪制造标准：

iso6383.2-1983、gb/t455.1-1989、gb/t455.2-1989、gb11999-89、astmd1922

一、撕裂度测定仪主要用途及功能：

撕裂度测定仪适宜多种测试材料：软聚氯乙烯、聚烯烃、聚酯、复合薄膜、薄片、纸张、纸板和纺织品耐撕裂性的测试。该机精度高，使用安全，可靠，操作灵活方便。

two, tearing tester main technical parameters: 1 the two clamp distance: 2.8 ± 0.3 mm 2 pendulum and the suspension shaft distance: 104 ± 2 mm the 3 clamp edges and the specimen plane angle: $27.5^\circ \pm 30'$ 4 tear length: 86 mm accuracy: $5 \pm 0.2\%$ (pendulum capacity) 6 units of measurement: mn or n sample size: $75 \times 63 \pm 0.5$ mm three, tearing tester main configuration: 1 pendulum support the 2 sector swing hammer 3 axis the 4 fixing clamp 5 movable clamp 6 weight pendulum 7 die cutter 8 pendulum releasing mechanism the 9 sample notch the 10 locking system

二、撕裂度测定仪主要技术参数： 1.两夹具距离： 2.8 ± 0.3 mm 2.摆锤与悬挂轴间距离： 104 ± 2 mm 3.夹具棱边与试样平面夹角： $27.5^\circ \pm 30'$ 4.撕裂长度：86 mm 5.精度： $\pm 0.2\%$ （摆锤容量的） 6.测量单位：mn或n 7.试样尺寸： $75 \times 63 \pm 0.5$ mm 三、撕裂度测定仪主要配置： 1.摆锤支架 2.扇形摆锤体 3.摆轴 4.固定夹具 5.活动夹具 6.增重摆锤 7.冲刀 8.摆锤释放机构 9.样品开缺口 10.锁紧系统.